

E-选择素在食管鳞状细胞癌中的表达及其临床意义

李丛丛^{1,2}, 杨锡贵¹, 姜超³, 魏玲⁴, 杨香山⁵, 杨麟珂⁶

1. 250117济南, 山东省肿瘤医院肿瘤内科 山东省医学科学院; 2. 济南大学 山东省医学科学院 医学与生命科学学院; 3. 山东省医学科学院附属医院肿瘤内科; 4. 山东省肿瘤医院基础研究中心; 5. 山东省医学科学院附属医院病理科; 6. 山东省肿瘤医院病理科

Clinical Significance of E-selectin Expression in Esophageal Squamous Cell Carcinoma

LI Congcong^{1,2}, YANG Xigui¹, JIANG Chao³, WEI Ling⁴, YANG Xiangshan⁵, YANG Linke⁶

1. Department of Internal Medicine Oncology, Shandong Cancer Hospital, Shandong Academy of Medical Sciences, Ji,nan 250117,China; 2. School of Medicine and Life Science, University of Jinan and Shandong Academy of Medical Sciences; 3. Department of Internal Medicine oncology, The Affiliated Hospital of Shandong Academy of Medical Sciences; 4. Cancer Research Center, Shandong cancer Hospital; 5. Department of Pathology, The Affiliated Hospital of Shandong Academy of Medical Sciences; 6. Department of Pathology, Shandong cancer Hospital

摘要

图/表

参考文献(0)

相关文章 (15)